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Vážení spoluobčané, 

      v minulém vydání zpravodaje jsem Vás informoval o připravovaném 

rozpočtovém dotačním období  2014  - 2020 a o žádostech o dotace, které 

jsme podali pro rok 2015.  

Nyní víme, že jsme neuspěli s žádostí na opravu kříže na hřbitově, 

s opravou hasičské stříkačky PS 12, ale z Olomouckého kraje jsme obdrželi 

částku 5000 Kč na pořízení vysílaček pro jednotku dobrovolných hasičů. 

Nebyla přiznána dotace z POV Olomouckého kraje na rozšíření obecního 

rozhlasu. Na žádost o dotaci na výměnu oken na zámku bylo z ministerstva 

práce a sociálních věcí odpovězeno, že se s námi počítá pro rok 2016. 

Podařilo se uspět s žádostí na prodloužení splaškové kanalizace 

s překonáním toku Brodečka. Proběhlo výběrové řízení. Stavbu bude 

provádět INSTA CZ s.r.o. Bylo předáno staveniště, nyní probíhají přípravné 

práce, vytýčení sítí. Vlastní stavební práce mají zahájit od 1. července. 

      Připravujeme výstavbu cesty v nové ulici rodinných domů. Proběhlo 

výběrové řízení, ale cenové nabídky firem jsou nad představu a možnosti 

obce. Proto zastupitelstvo zadávací řízení zrušilo a bude jednat o změnách 

projektu a proběhne opakované výběrové řízení. Věřím, že se nám podaří 

dosáhnout rozumné ceny a silnici tak zrealizujeme. 

Od začátku roku proběhla celá řada kulturních, sportovních a 

společenských akcí. Bohužel zájem občanů o pořádané akce je menší a 

menší. Pořadatelé stráví přípravou a organizací akcí spoustu času a místo, 

aby vydělali nějaké prostředky na další činnost, akce dotují ze svých peněz. 

Není možné se pak divit, že nemají zájem se do dalších věcí pouštět a spíše 

akce omezí. Snad se podaří nalézt něco, co vzbudí zájem veřejnosti. 

Všem, kteří se zapojili do příprav a organizace akcí, moc děkuji. 

 

Vám všem přeji krásné léto. 

                                                                          Eduard Novotný, starosta  
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Usnesení č. 5/2015 

         z veřejného zasedání ZO Víceměřice konaného dne 30. 3. 2015 

Zastupitelstvo obce: 

I. Bere na vědomí 

1. kontrolu plnění usnesení ZO 

2. zprávu o činnosti obecního úřadu od posledního zasedání 

3. zprávu o činnosti MŠ 

4. zprávu o činnosti Domova u rybníka p. o.  

5. návrh na modernizaci trati Brno – Přerov 

6. zprávu finančního výboru 

7. zprávu kulturní komise 

8. zprávu investiční komise 

II. Schvaluje 

1. program jednání veřejného zasedání zastupitelstva obce 

2. ověřovatele zápisu:  Hanu Kalvodovou, Ing. Michala Hamalu, 

předkladatele návrhu na usnesení:  Jarmilu Mézlovou, jmenování 

zapisovatelky Miluši Burešovou 

3. účetní závěrku za r. 2014, hospodářský výsledek MŠ za rok 2014 

4. inventarizaci MŠ za rok 2014 

5. žádost o převedení výsledku hospodaření MŠ za rok 2014 do 

rezervního fondu 

6. roční závěrku Domova u rybníka p. o. za rok 2014 

7. hospodářský výsledek Domova u rybníka p. o. za rok 2014 

8. inventarizaci Domova u rybníka p. o. za rok 2014 

9. rozdělení hospodářského výsledku Domova u rybníka p. o. za rok 

2014 do fondu odměn a do fondu rezervního 

10. rozpočtovou změnu Domova u rybníka p. o. č. 2/2015 

11. OZV obce č. 1/2015 – odstraňování komunálních odpadů 

12. OZV č. 2/2015 – o místních poplatcích za užívání veřejného 

prostranství 

13. rozpočtové opatření obce č. 1/2015 

14. výsledek inventarizace majetku obce za rok 2014 

15. odměny za výkon funkce neuvolněným členům  

        zastupitelstva od 1. 4. 2015 

16. příkazní smlouvu s firmou VIOLETTE, s.r.o. na akci 

„prodloužení splaškové kanalizace“ 
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17. výběrové řízení na výběr firmy na akci „prodloužení 

splaškové kanalizace“ 

18. návrh smlouvy o dílo a obchodní podmínky pro zhotovení 

stavby 

19. vzorovou Darovací smlouvu 

20. pověření starosty k uzavírání smluv o poskytnutí finančního 

daru z rozpočtu obce Víceměřice na rok 2015 

III. Ukládá 

1. připravit „Pravidla pro vítání dětí do života“ 

odpovídá:  předseda kulturní komise 

termín:  příští zasedání 

2. prošetřit možnost pořízení internetu do klubovny hasičů 

z rozpočtu obce         odpovídá: starosta 

termín: příští zasedání 

 

Usnesení č. 6/2015 

            ze zasedání ZO Víceměřice konané dne 18. května 2015 

Zastupitelstvo obce: 

I. Schvaluje: 

1. program jednání veřejného zasedání zastupitelstva obce 

2. ověřovatele zápisu: Zdeňka Malčíka, ing. Michala Hamalu, 

předkladatele návrhu na usnesení Jarmilu Mézlovou a jmenování 

zapisovatelky Miluši Burešovou 

3. provést hodnocení práce ředitelky Domova u rybníka, p.o. jednou 

za pololetí 

4. hodnotící komisi pro práci ředitelky Domova ve složení Ing. 

Michal Hamala, Jarmila Mézlová 

5. zřízení depozitního účtu pro uživatele Domova u rybníka p. o. u 

ČS, a.s., pob. Němčice n/H 

6. hrazení poplatků za vedení depozitního účtu uživatelů Domova u 

rybníka p. o. z osobních prostředků uživatelů, a to 1 x měsíčně 

7. pověření p. Burešové k zastupování uživatelů Domova u rybníka 

p. o. 

8. zmocněné osoby pro přístup k depozitnímu účtu – starosta p. 

Novotný a pí. Burešová 

9. dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o zajištění výkonu 
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přenesené působnosti na úseku přestupkové agendy 

10. smlouvu o nájmu části nemovitosti s panem Burgetem 

11. přijetí dotace ve výši 500 tis. Kč na dílo „Víceměřice -  

prodloužení splaškové kanalizace“ 

12. dodavatele na zhotovení díla Prodloužení splaškové 

kanalizace, firmu INSTA CZ, s.r.o. 

13. smlouvu o dílo s firmou INSTA CZ s.r.o. na dílo Prodloužení 

splaškové kanalizace 

14. příkazní smlouvu s Bc. Lydií Regéciovou k zajištění činností 

v procesu zadání veřejné zakázky malého rozsahu – 

Infrastruktura pro výstavbu RD Víceměřice 

15. zahájení výběrového řízení na dodavatele stavby Příjezdová 

komunikace 

16. seznam navrhovaných firem, které se osloví pro výběrové 

řízení 

17. hodnotící komisi pro výběrové řízení ve složení Ing.   

            Hamala, p. Kočí, p. Malčík, p. Kyselák, pí. Mézlová 

18. návrh na finanční výši darů k významným jubileím občanů 

Víceměřic 

19. přijetí neinvestiční dotace ve výši 5.000 Kč od Olomouckého 

kraje na pořízení radiostanic pro JSDH 

20. spolufinancování obce ve výši 60% z vlastních zdrojů na 

pořízení radiostanic 

21. znění veřejnoprávní Smlouvy o poskytnutí dotace      

        s Olomouckým krajem a Obcí Víceměřice 

22. smlouvu o nájmu nebytových prostor s SK Mexiko 

Víceměřice 

II. Bere na vědomí: 

1. kontrolu plnění usnesení ZO 

2. zprávu o činnosti obecního úřadu od posledního zasedání 

3. rozpočtové opatření obce Víceměřice č. 2/2015 

4. zprávu o činnosti mateřské školy 

5. zprávu komise kulturní 

6. smlouvu o poskytnutí finanční dotace 

III. Ukládá: 

1. investiční komisi projednat možnosti odvětrání mokrého zdiva v 
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budově mateřské školy 

2. ředitelce Domova u rybníka p.o. zajistit zamykání brány 

v Bloudníku 

3. investiční komisi připravit návrh na vybudování sportoviště v 

areálu Bloudníka 

4. členům zastupitelstva promyslet varianty na řešení terénní služby 

v obci 

 

Usnesení č. 7/2015 

             ze zasedání ZO Víceměřice konané dne 15. června 2015 

 

I. Zastupitelstvo schvaluje: 

1.     program jednání veřejného zasedání zastupitelstva obce 

2.     ověřovatele zápisu: Hanu Kalvodovou, Zdeňka Malčíka, 

    předkladatele návrhu na usnesení Jarmilu Mézlovou a jmenování 

    zapisovatelky Miluši Burešovou 

3.     rozpočtovou změnu č. 3/2015 Domova u rybníka, p.o. 

4.     přesunutí bodu – hodnocení ředitelky Domova u rybníka, p.o. na 

    další zasedání zastupitelstva obce (v počtu 5) 

5.     rozpočtovou změnu obce č. 4/2015 

6.     účetní závěrku obce za rok 2014 

7.     závěrečný účet obce za rok 2014 bez výhrad 

8.     dodatek č. 4 k vnitřní směrnici o oběhu dokladů 

9.     žádost SDH Víceměřice o poskytnutí dotace 

10. příkazní smlouvu na akci „Prodloužení splaškové kanalizace“  

technický dozor stavebníka 

11. zrušení výběrového řízení na akci „Infrastruktura pro výstavbu 

rodinných domů Víceměřice“ 

12. jednání o změnách projektu s prvními třemi vybranými uchazeči  

    ve výběrovém řízení a podání nabídek na upravený rozsah plnění 

13. materiál ke standardům pro sociálně právní ochranu dětí 

II. Zastupitelstvo bere na vědomí: 

1. kontrolu plnění usnesení ZO 

2. zprávu o činnosti obecního úřadu od posledního zasedání 

3. zprávu o činnosti Domova u rybníka, p.o  

4. rozpočtovou změnu obce Víceměřice č. 3/2015 
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5. zprávu finančního výboru 

6. zprávu kontrolního výboru 

7. zprávu kulturní a sociální komise 

8. informaci o výměně elektrické sítě v katastru obce Víceměřice 

III. Zastupitelstvo ukládá: 

1. investiční komisi projednat možnosti odvětrání mokrého zdiva v 

budově mateřské školy 

2. projednat návrh na využití areálu v Bloudníku  

3. navrhnout varianty  řešení terénní služby v obci 

4. finančnímu výboru provést veřejnoprávní kontrolu v MŠ a Domově u 

rybníka, p.o. 

5. investiční komisi provést kontrolu okapů mezi domy č.p. 24 a č.p. 25 

6. investiční komisi prověřit herní prvky v obci 

 

 

* * * * * 
 

Informace o stavu věcí veřejných duben – červen 2015 

 
 byly pořízeny nové lavičky 

 od 1. 7. 2015 začnou stavební práce na akci „Prodloužení splaškové 

kanalizace“ – provoz nebude omezen 

 u budovy Chráněného bydlení se začalo s budováním parkoviště 

 začalo se s úpravou parkovací plochy před hřbitovem 

 odpočívadlo bylo přesunuto k rybníku pod chatou 

Oceňujeme a děkujeme 

 panu Záhorovi za koupi zdevastovaného domu v obci a věříme, že mu 

nové prostory budou dobře sloužit 

Negativní jevy 

 došlo k vykácení stromu u pomníku padlých, s viníkem proběhlo 

jednání, náhradou bude výsadba nových stromů zakoupených 

z prostředků rybářského spolku 

 došlo k poškození „zámečku“ před Domovem u rybníka – utržení 

věžiček  
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Ze života mateřské školy 
Čas prázdnin se blíží ... 

     Děti už mají letošní školní rok práci za sebou. Vyvrcholením jejich 

pololetního snažení bylo vystoupení, které předvedly svým nejbližším ve 

středu 3. června a to na oslavě „Dne rodiny“. Ty starší se proměnily na 

kytičky různých barev a ty mladší na roztomilé broučky. Společným 

vystoupením poděkovaly svým rodinám za všechnu tu lásku, starost a péči, 

kterou jim denně věnují a učinily tak kytičkou z písniček a básniček, které si 

pro tento den připravily. 

     Za zmínku z činností naší mateřské školičky jistě stojí také rozloučení s 

předškoláky, které proběhlo již tradičně naší minimaturitní zkouškou 26. 

května. Minimaturitní komise společně s rodiči prověřila znalosti svých dětí, 

které už po prázdninách nastoupí na základní školu k povinné školní 

docházce. Na rozloučenou s MŠ Víceměřice dostaly děti pamětní knížku, 

drobné dárečky a samozřejmě si také odnesly svoje první malinké 

vysvědčení plné jedniček. Doufáme, že až povyrostou a někde v šuplíku na 

ně vysvědčení vykoukne, budou na naši školku vzpomínat s úsměvem na 

tvářích. 

     Do konce roku zbývají přesně tři týdny, které už děti prožijí ve školičce v 

klidu a pohodě, beze shonu. Čeká nás už jen výlet do Agrodružstva Tištín, 

kde se dozvíme něco málo z historie zemědělství a prohlédneme si 

hospodářská zvířata a moderní zemědělskou techniku. O týden později se 

zúčastníme sportovního dopoledne v Nezamyslicích, které pořádá spolek - 

„Patříme k sobě“, navštívíme základní školu v Nezamyslicích, něco dobrého 

si smlsneme v restauraci na koupališti. Následovat bude opékání na školní 

zahradě a nocování ve školce, na které se děti těší už od září. Další den 

určitě vyrazíme hledat poklad. Kde bude schovaný, ještě nikdo z nás ani 

netuší. Ostatní dny už budou jen plné her, dovádění a oslav. 

     Se školním rokem se definitivně rozloučíme v pátek 3. července a všichni 

se společně rozejdeme do svých domovů, abychom si odpočinuli, načerpali 

nové síly a užili si léto se svými rodinami. 

Všem Vám také přejeme hezkou dovolenou, plnou zážitků a radosti se 

svými ratolestmi. 

Zaměstnanci MŠ Víceměřice 
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Oslavy Dne rodiny v MŠ 
 

* * * * * 
 

Ze života Domova u rybníka, p. o. 

Vážení čtenáři, 

v uplynulých třech měsících se v Domově u rybníka udála spousta 

akcí, z nichž bych chtěla vyzdvihnout hlavně XXXX. Sportovní hry v Zubří 

u Nového Města na Moravě, které v letošním roce jsme pořádali.  

Účastnilo se celkem 120 sportovců ze 12 domovů. Naši sportovci byli velmi 

úspěšní a v této silné konkurenci vyhráli dohromady 10 zlatých, 6 stříbrných 

a 6 bronzových medailí. Gratulujeme!  

Velké poděkování patří paní Lence Trněné a týmu instruktorů Domova za 

zorganizování celé akce. Uživatelé i nadále jezdí na výlety, např. do Milotic, 

Mikulova, Bouzova, Vyškova aj.  

V dubnu jsme pořádali Pálení čarodějnic, kde si zatancovaly i seniorky a na 

závěr se pod dohledem našich hasičů čarodějnice spálily na hranici. 

V současné době se všichni obyvatelé Domova těší na Letní posezení, kde 

vystoupí kouzelník a k tanci i poslechu zahraje hudební skupina „Kluci“ a 
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také své hudební nadání předvedou uživatelé z muzikoterapie pod vedením 

pana Ing. Kratochvíla. 

Pro pohodlnější posezení v letních měsících jsme pořídili nové lavičky 

do parku a jednáme s firmou OK Design o novém orientačním systému 

v celém Domově. 

 Také seniorky z DZR se účastnily několika akcí. Navštívily Svatý 

Hostýn, Luhačovice a pravidelně jezdí na kávičku a zákusek do cukrárny 

v Němčicích nad Hanou. 

Dále byl pořízen zahradní nábytek, kde seniorky tráví svůj volný čas a kde si 

pochutnávají na koláčcích, které si samy pečou. 

V Chráněném bydlení se uživatelé letos naučí, jak zpracovat úrodu ze 

zahrádky nebo i z přírody. Začali výrobou bezinkového sirupu, na kterém si 

všichni pochutnávají. 

Také již byli na čtyřdenní dovolené na Pálavě, kde si užívali sluníčka a 

koupání.            

   Blanka Novotná 

vedoucí přímé péče 

 

V jarních měsících se naši senioři z Domova pro seniory zúčastnili 

výletů. V květnu jsme společně navštívili Květnou zahradu v Kroměříži a 

v měsíci červnu Zoo ve Vyškově. Počasí nám na výletech přálo, senioři byli 

spokojeni. Oba výlety jsme zakončili výborným obědem v restauracích 

v okolí Víceměřic.            

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Senioři na výletě 
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 V květnu nás přijel na Domov navštívit pan Pavel Trávníček. Senioři 

byli z jeho návštěvy potěšeni a rádi si s ním popovídali.  

Dne 4. června 2015 proběhlo v Praze na Barrandově natáčení 

soutěžního pořadu Česká tajenka s Alešem Cibulkou. V tomto pořadu 

soutěží známé osobnosti. Nyní se na natáčení sešli Pavel Trávníček s 

Monikou Fialkovou a Eva Pilarová s Karlem Štědrým. Finanční obnos, který 

vyhrají, tak darují na dobrou věc. Pan Pavel Trávníček oslovil naše zařízení, 

kterému by chtěl vyhranou částku darovat. Natáčení se zúčastnili zástupci 

Domova pro seniory pan Vít Fialka a pan Miroslav Tománek. Panu 

Trávníčkovi s jeho partnerkou se však v soutěži nedařilo a vyhrála druhá 

dvojice. Výherkyně soutěže paní Eva Pilarová byla tak štědrá a o výhru se 

rozdělila. Výhru 5.000,- Kč daruje seniorům našeho Domova. Tímto jí 

posíláme velké poděkování.  

Vít Fialka 

 vedoucí Domova pro seniory 

 

 

 

 
           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Návštěva pana Trávníčka na Domově seniorů 

 

* * * * * 
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Ze společenského života v obci 
 

7. 3. 2015 Víceměřická gořalka roku 2015 (ČZS, SDH, OÚ) 

Degustovat a soutěžit se dá v podstatě všechno a ve všem. Zavařované 

ovoce a zelenina, jablečné štrůdly, chlebíčkové pomazánky, domácí uzené, 

bramborové saláty, guláše, kotlíkové polévky, likéry, pálenky, domácí 

klobásy, pivo, zákusky, zelí, víno a já nevím, co ještě se kde po republice 

ochutnává. U nás jsme si vybrali oblasti tři. V lednu pořádáme Zeliádu 

(která počtem a rozsahem podskupin nemá v republice obdobu), na hody 

koštujeme zákusky a vdolky a z kraje března už poněkolikáté pořádáme 

společně košt pálenek a domácích likérů, pod názvem „Vícemeřická gořalka 

roku“. 

V letošním ročníku se nám sešlo 20 vzorků pálenek a 9 domácích 

likérů. Bylo to asi o třetinu méně než v loni, ale i přesto toho byla spousta co 

ochutnávat. Kategorii pálenek hodnotilo 24 degustátorů (mužů i žen), což 

dávalo hodně objektivní výpověď o výsledném pořadí vzorků. Likéry 

hodnotilo sice jen 9 degustátorů, převážně žen, ale i zde byly výsledky 

objektivní. V kategorii likéry bylo výsledné pořadí takové: 

1. místo Jarmila Horáková mandlový krém 

2. místo Anna Pekárková karamelový likér 

3. místo Marcela Iránková vaječný koňak. 

V pálenkách si i letos dvě „pohárová místa“ odvezli přespolní. 

1. místo Jiří Antoníček (Dobromilice)  meruňková pálenka 

2. místo Miroslav Vybíral (Ivanovice)  švestková pálenka 

3. místo Dagmar Novotná (Víceměřice)  meruňková pálenka 

Všem vítězům gratulujeme a ostatní soutěžící musím také pochválit, neboť 

si nevedli také vůbec špatně, neboť výsledky byly vyrovnané a o další místa 

se dělilo vždy několik vzorků se stejným počtem bodů. Ještě k průběhu 

soutěže. Přespolní se k nám rádi vrací, neboť to není jen košt o pití a opití, 

ale má celkovou atmosféru. Dodává ji již představení vzorků, jež jsou 

přineseny a vystaveny za zvuků prezidentské fanfáry a hodnotitelé vzdávají 

svému „soupeři“ čest povstáním. Průběh soutěže s náladovou hudbou a 

dobrým občerstvením, systémem soutěže a hodnocením, vyplněni času při 
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sčítání výsledků, recesní tombolou, a pak závěrečné vyhodnocení i 

s pěknými věcnými cenami pro vítěze. Možná to teď vyznělo jako 

sebechvála pořádajících, ale vím, o čem mluvím. Už jsme navštívili 

(někteří) asi 5 koštů v různých obcích i se vzorky (nikdy jsme se sice 

neumístili, vždy jen kolem pátého místa, ale o umístění vůbec nejde), ale 

každému z koštů chyběla taková ta souhrnná pohodová atmosféra, jež se 

daří vytvářet u nás. 

             -P. B.- 

Výherci v kategorii pálenek 

 

8. 3. 2015 MDŽ (ČZS, SDH) 

V neděli 8. března mužská část hasičů, zahrádkářů opět nezapomněla 

na svátek žen a navštívili své členky a příznivkyně v jejich domovech, aby 

jim s přáním a kytičkou (již tradičně hasiči s růží a zahrádkáři s primulkou) 

popřáli k jejich mezinárodnímu svátku. 

             -P.B.- 

8. 3. 2015 Svátek seniorů (OÚ) 

 Bývá už zvykem, že když je volný sál košíkárny, jsou o víkendech i 

dvě akce. Tou první byla tentokrát „Gořalka roku“ v režii zahrádkářů a 

hasičů a v neděli 8. března, pak pozvalo zastupitelstvo obce s kulturní 
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komisí všechny starší občany z vesnice i z Domova u rybníka na „Setkání 

seniorů“. Jelikož datum tentokrát vyšlo významné – byl mezinárodní den 

žen, obdrželi všechny přítomné dámy u vstupu jako malou pozornost 

karafiát.  Po usazení a přivítání starostou obce, předvedly své pásmo 

s doktorskou tématikou děti z mateřské školy, které sklidily zasloužilý 

aplaus. Poté následovalo neméně zajímavé vystoupení děvčat z tanečního 

kroužku z DDM Orion v Němčicích nad Hanou. Po programu dívek měl 

připraveno své vystoupení pan Mgr. Bohumil Outrata, který seznámil 

přítomné se svou knihou o křížích a božích mukách v okolí obce a 

mikroregionu a svým zábavným vyprávěním o historkách, které se udály při 

jejím vzniku, zaujal všechny návštěvníky. Po krátkém povídání skončila 

oficiální část a byl čas na občerstvení ve formě řízku s bramborovým 

salátem, zákusku s kávou, slanými pochutinami a sudovým vínem ze 

sklípku. A protože k vínu patří neodmyslitelně zpěv, tak i letos bylo 

zajištěno kulturní vystoupení. Tentokrát vystoupili pan Ladislav Gazdag 

s harmonikou a pan Martin Dostál s houslemi, kteří během chvilky 

rozproudili přítomné v sále do rytmu. Kdo nezpíval, tak alespoň poťukával 

nohou či rukou do taktu. Bylo vidět, že mnozí za svými povinnostmi 

k domovům odcházeli neradi. Zpěvná nálada a dobrá zábava se protáhla až 

téměř do osmé hodiny. 

             -P. B.- 

P. S. Kdo si vzpomínáte na minulá setkání seniorů, kdy Vám k dobré náladě 

hrávalo „Duo Pepa a Vašek“ na harmoniky, tak jeden z tandemu „šoumen“ 

tělem i duší pan Josef Kuchař z Pivína podlehl v dubnu zákeřné nemoci.  

 

1. 4. 2015 Pletení pomlázek (ČZS, Domov u rybníka) 

Stalo se tradicí, že vždy v předvelikonočním období organizují 

zahrádkáři  pletení velikonočních pomlázek. V obci jsou k tomu vytvořeny 

velmi dobré podmínky - košikárna v Domově  u rybníka a obětavost jejich 

pracovníků, zaměstnanců i chlapců košikářů. V letošním roce proběhla akce 

1. dubna. Byla opakovaně vyhlášena a předem oznámena i pro zájemce ze 

širšího okolí. Záměrem bylo poprvé zkusit vyrobit i vrbovou píšťalku. 

Průběh jarní vegetace neumožnil úspěšnost dobré myšlenky. Vrbovému 

proutí chybělo dostatek mízy a nebylo možné kůru z dřevní části proutku 
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stáhnout. Snad se dílo podaří někdy příště. Vlastního pletení pomlázek se 

účastnilo cca 15 dětí, někteří i se svými rodiči. Všichni byli spokojeni 

Z připraveného materiálu si pod odborným dohledem pracovníků košikárny 

upletli pomlázku v provedení i velikosti dle svého přání. Byla možnost volit 

ze dvou způsobů pletení. O pohlednější výrobek  byl větší zájem a tak se 

pletlo a pletlo. Většina si odnášela i několik  pomlázek pro své rodinné 

příslušníky. Jsme přesvědčeni, že akce se vydařila. Také touto formou 

chceme poděkovat vedení Domova a jejím pracovníkům i chlapcům za 

obětavost a trpělivost, se kterou se mladým zájemcům o zhotovení si vlastní 

pomlázky věnovali. Vlastní práce a výrobek každého potěší.  Opakovaně se 

ale projevil menší zájem z řad místních rodičů i dětí. Téměř polovina 

účastníků byla z okolních obcí, kteří nelenili a přijeli, někteří již 

poněkolikáté. Nezájem většiny  místních nemůže zahrádkáře odradit od 

pořádání akce  i v dalším roce. Děláme to pro děti, jejich poznání a 

seberealizaci. Za rok opět před velikonocemi v košikárně budeme plést 

pomlázky.  

Přijďte, naučíte se pro život kousek dovednosti.         Ludvík Ševčík 

 

30. 4. 2015 – 70. výročí osvobození obce (OÚ) 

 V podvečer výročí osvobození obce jsme se sešli při pietní vzpomínce 

u pomníku obětí války, abychom položením kytice uctili jejich památku. Po 

hymně a krátkém proslovu u pomníku následovala zajímavá vzpomínková 

beseda na obecním úřadě, kde p. Ludvík ševčík připomněl slovem i projekcí 

událostí ve Víceměřicích a v okolí na konci II. světové války. K této 

příležitosti – 70. výročí- pan Ševčík zpracoval i knižní publikaci o 

událostech, ve které jsou použity pasáže z různých kronik a článků 

dochovaných dokumentů a vzpomínkami místních občanů – pamětníků na 

dobu před 70-ti lety. Tuto zajímavou publikaci je možno si za symbolickou 

cenu zakoupit na obecním úřadě. 

-P. B.- 

30. 4. 2015 – Slet čarodějů a čarodějnic (OÚ, SDH, ČZS) 

 Poslední den v dubnu patří čarodějnému hemžení a nebylo tomu jinak 

ani letos. Po 18. hodině se na horním konci obce sešlo několik čarodějů a 

čarodějnic všeho věku, kteří společně prolétli celou vesnicí až do Svodnice, 
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kde už byl připraven táborák a stylové občerstvení. Pečení netopýři, žáby, 

muchomůrky a obří prsty, jako dezert se podávaly sušené tarantule a na 

zapití pestrobarevné lektvary – ropuší slina, hadí jed či netopýří krev. 

Bohužel už jsme po přípravách ve třech lidech nestihli připravit včas hry a 

soutěžní klání, za což jsme byli bokem některými rodiči zkritizováni. 

Opravdu nejde stihnout všechno. Proto přivítáme pomoc rodičů při 

přípravách nebo organizování. Nemůžeme postupně oslovovat každého 

jednotlivě, pokud máte své představy, vize a nápady a zároveň chuť je 

zrealizovat a ne jen kritizovat, přijďte za některým z pořadatelů (kteří jsou 

vlastně u všech pořádaných akcí stejní) a určitě se domluvíme na Vašem 

způsobu pomoci. Shodou náhod i aparatura byla používána na jiné akci a 

než se ji podařilo nainstalovat, bylo bezvládí. Zpestřením pak bylo až 

zapálení táboráku a opékání špekáčků, které kostýmovaní účastníci obdrželi 

zdarma.                                                                   -P.B.- 

 

1. 5. 2015 – Hodová zábava (SDH) 

Hodová zábava na chatě letos proběhla již 1. května. Počasí moc 

nepřálo, bylo vcelku chladno s občasným poprcháváním, což asi odradilo 

případné potencionální návštěvníky zábavy. Hudební skupině „Relax“, která 

zde měla svou produkci, konkuroval i začátek mistrovství světa v hokeji. 

Mnozí z návštěvníků přišli až po skončení televizního přenosu zápasu. 

Přestože ve finále nepršelo, byla účast na zábavě slabší než obvykle.  

-P.B.- 

 

2. 5. 2015 – Hodové odpoledne (OÚ, SDH, ČZS) 

 Hned druhý den na to, pokračovaly hodové oslavy „Hodovým 

odpolednem“, které jsme kvůli nevyzpytatelnosti májového počasí a 

televizní předpovědi přesunuli preventivně do košíkárny. I když nakonec 

nepršelo a vysvitlo zubaté sluníčko, nebylo počasí na venkovní posezení. A 

nebylo asi vhodné ani na posezení vnitřní neboť i přes dobrou propagaci až 

do domů, byla účast návštěvníků mizivá. Živá hudba v podání manželů 

Přikrylových hrál směsice hitů pro všechny generace, připravená střelnice 

pro děti sice nezahálela, ale ani se netvořily fronty, teplé uzené klobásy 
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voněly prostorem skoro zbytečně… Přes to vše, i letos proběhla soutěž „O 

nejlepší hodový koláč“. V kategorii kynuté se sešly 4 vzorky. První místo za 

„hodový vdolek“ získala Jana Štéblová, druhé a třetí místo získala za 

„frgály“ Pavla Novotná. V kategorii zákusky soutěžilo 8 vzorků, ze kterých 

nestranná porota určila toto pořadí.  

1. místo – „Řez macecha“   Jarmila Horáková 

2. místo – „Ovocný tunel“  Marie Hartelová 

3. místo – „Tříbarevný řez“  Jana Štéblová 

Děkujeme všem zúčastněným za vzorky do soutěže a zároveň i všem 

návštěvníkům, kteří strávili příjemné odpoledne s námi.    

                 -P. B.- 

Ještě doslov autora:  

Občas zaznívají názory na vybudování nového kulturního domu. Proboha k 

čemu??? Když na vnitřních akcích pořádaných v sále košíkárny málokdy 

vůbec naplní kapacita sálu (snad jen výjimkou jsou dětské šibřinky a 

Mikuláš, kdy je sál naplněn „téměř“). Jinak je tu na většině akcí buď lidí 

akorát, nebo spíše jako teď pusto. Za zvážení by to snad stálo, kdyby se 

kapacita sálu alespoň několikrát naplnila. A na rozdíl od některých se za 

svůj názor podepíšu. Petr Buriánek 

 

3. 5. 2015 – Hodová mše 

 V neděli ráno se uskutečnila, v místní kapli zasvěcené sv. Floriánovi, 

slavnostní hodová mše. Kromě místních a přespolních věřících zde 

nechyběli naši uniformovaní hasiči, kteří svou účastí vzdávali poctu nejen 

patronu hasičů sv. Floriánovi.              

                                                                                                        -P. B.- 

 

5. 5. 2015 – Zájezd na „Floria“ Kroměříž (KD, ČZS) 

V úterý 5. května uspořádal Klub důchodců společně se zahrádkáři 

autobusový zájezd do Kroměříže, kde probíhala v době od 3. do 9. května, 

jarní prodejní „Floria“. Ač byl zájezd v týdnu a zaměstnaní byli většinou 

v práci nebo si vzali dovolenou, vyrazilo na výlet připraveným autobusem 

23 zájemců. Kroměřížské výstaviště i celá výstava byly na velice dobré 
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úrovni, nechyběla spousta prodejců se zajímavým zbožím, tudíž si z výletu 

přivezl téměř každý nějaký kousek zeleně.      

                            -P.B.-  

6. 6. 2015 – 8. Víceměřický výšlap 

 Za nádherného teplého počasí se v sobotu 6. června uskutečnil již 8. 

ročník víceměřického výšlapu do okolí obce. Po pečlivém označení obou 

tras, přípravě chaty, zázemí a táboráku, mohli po 14. hodině sportovně 

založení obyvatelé obce a turisté vyrazit na obě trasy. Ale málem nevyrazili. 

Už mne osobně ani nepřekvapila slabá účast pochodníků. Zaregistrovalo se 

jich 42, z toho 21 bylo přespolních… Na velkou trasu se letos vypravilo „7 

statečných“, kteří si mohli vychutnat výhled z Kozlova, pak na sluníčku 

kolem „štreky“ k nádraží, celými Nezamyslicemi až k „hotelu“, kde obdrželi 

razítko o průchodu a nechybělo ani jedno drobné, dále koncem kostela a 

fary na Mokroš, odtud pak až k Mořicím a poté zpět proti proudu Brodečky 

kolem mořického splavu, zpátky do cíle na chatě. 

Ostatní si prošli malou trasu, která vedla opět na Kozlov a vyhlídku, pak 

dolů Svodnicí ke kameňáku a vzhůru do Poliček kolem doloplazských 

rybníků, do zámecké zahrady a potom na osvěžení u zámecké cukrárny, kde 

obdrželi razítko o průchodu. Nazpět na chatu už si z Doloplaz zvolil každý 

svou individuální trasu. I letos proběhl pochod bez zranění a do cíle se 

vrátili všichni ve zdraví. Za svůj výkon obdrželi pochodníci diplom, pamětní 

medaili, samolepku Kozlova, pivo nebo limo s oplatkem na osvěžení a 

špekáček s chlebem na opečení. Na chatě je očekávalo několik 

víceměřických, kteří se na trasu nevydali a strávili raději pohodové 

odpoledne ve stínu stromů. Nejmladším účastníkem pochodu byl Jiří Možný 

(2014) z Tištína, nejstarším pak náš člen zahrádkářů pan Ludvík Mík 

(1925), který letos oslavil 90. narozeniny a nejvzdálenějším účastníkem byla 

slečna Iveta Bartoňková z Olomouce. Všichni obdrželi kromě diplomů i 

dárky – nejmladší plyšovou hračku, nejstarší pleskačku jablíčkové a 

nejvzdálenější jablíčkovou a knihu a DVD obce. Podvečer pokračoval 

táborákem, soutěží o ceny a posezením s náladovou hudbou.      -P. B.- 
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Malí účastníci výšlapu 

 

* * * * * 
 

Ze života mladých hasičů 

Čelčický uzel 21. 3. 2015 

Do letošní soutěže vázání uzlů se přihlásilo 12 družstev mladších žáků, 

14 družstev starších žáků, 62 jednotlivců mladších a 72 jednotlivců starších 

žáků. I když náš kolektiv ani jednotlivci nedosáhli na pohárové umístění, 

každý si na této soutěži vyzkoušel své dovednosti ve vázání uzlů. 

Den Země 19. 4. 2015 

Náš kolektiv mladých hasičů se letos opět zúčastnil sázení stromků 

v naší obci, které se konalo k celosvětovému Dni Země. Asi třicet dětí a 

dospělých se pustilo do výsadby stromků u čistírny odpadních vod. Poté se 
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pokračovalo s výsadbou u rybníka a ve Svodnici. Po odvedené práci 

následovalo posezení u táboráku a opékání špekáčků. 

Plnění odznaků odbornosti 25. 4. 2015 

V sobotu 25. dubna 2015 naši mladší hasiči plnili odznak odbornosti 

strojník junior. Zkoušející komise složená ze starosty sboru, velitele sboru a 

dvou vedoucích mládeže, si zvala jednotlivé mladé hasiče, kteří měli o tuhle 

odbornost zájem k ústnímu zkoušení. Otázky se týkaly vědomostí z těchto 

okruhů: jednoduché hasební prostředky, přenosné hasicí přístroje a 

povinnosti strojníka u zásahu. Odznak odbornosti strojník junior získali 

Karolína Štefcová, Eliss Jiráková, Natálie Hrdá a Dominik Rábek. 

Svatý Florián Němčice nad Hanou 1. 5. 2015 

Ani špatné počasí letos neodradilo 25 členů našeho sboru od účasti 

oslav Sv. Floriána, patrona hasičů, v Němčicích nad Hanou. Slavnostní 

průvod zúčastněných sborů vyrazil od místní hasičské zbrojnice za 

doprovodu Němčické dechové hudby ke kostelu, kde byla sloužena mše. Po 

slavnostní mši se průvod opět odebral zpět k hasičárně, kde při slavnostním 

nástupu byli oceněni hasiči zúčastněných sborů. 

Hanácký pohár Němčice nad Hanou 9. 5. 2015 

Na první letošní soutěž v požárním útoku jsme vyjeli do sousedních 

Němčic se dvěma družstvy mladších žáků a jedním družstvem starších žáků. 

Do soutěže bylo přihlášeno 9 družstev mladších a 5 družstev starších žáků. 

Náš první útok mladších se nepovedl, proudař nedoběhl k terči a dlouhý 

nástřik nás stál cenné vteřiny, což ve finále znamenalo 5. místo. Druhé 

družstvo mladších předvedlo, jak má požární útok vypadat a pouhé desetiny 

je dělily od prvního místa. Ale i tak byla s 2. místem spokojenost. U útoku 

starších se naskytl problém s našroubováním savice na stroj a to se projevilo 

do celého útoku. Jelikož strojník chtěl během nástřiku dotáhnout spoj na 

stroji, což pravidla neumožňují, rozhodčí ihned reagoval zvednutím 

červeného praporku a byl z toho neplatný pokus. I přes všechny nesnáze na 

tomto závodě dovezl náš kolektiv pohár za 2. místo.   

Okresní kolo Hry Plamen v Prostějově 16. 5. 2015 
Na závěrečné kolo Hry Plamen vyjel náš kolektiv do Prostějova. 
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Soutěž plná hasičských disciplín zaměřená na štafety a požární útok nám 

dala pěkně zabrat, ale výsledek nás příjemně překvapil. 4. místo v kategorii 

mladších v okresním kole je pro nás velký úspěch. Družstvo starších už 

takový úspěch nemělo. I když byla vidět bojovnost celého družstva, ve 

výsledku z toho 10. místo.     

   

Dřevnovice 31. 5. 2015 

Na soutěž v požárním útoku, doplněnou disciplínou střelba ze 

vzduchovky, se přihlásili 3 družstva přípravky, 12 družstev mladších a 5 

družstev starších žáků. Naše družstvo „A“ při požárním útoku pozdě 

zareagovalo na problém u rozdělovače a to se projevilo na výsledném čase i 

na celkovém umístění a to bylo 10. místo. Mladší „B“ předvedli bezchybný 

útok a doběhli si pro pěkné 2. místo. V disciplíně střelba ze vzduchovky 

skončili naše dvě družstva mladších na 4. a 5. místě. U družstva starších 

levý proudař nedoběhl až k terčům, což znamenalo delší nástřik, ale i tak 

vybojovali pohár za 3. místo ve své kategorii. Ve střelbě ze vzduchovky byli 

starší nejlepší a získali 1. místo.  

Mořice 7. 6. 2015 

Do soutěže v požárním útoku se přihlásila 2 družstva přípravky, 9 

družstev mladších a 6 družstev starších žáků. Družstvo mladších mělo na 

pravém terči delší nástřik, ale i tak nám čas 30,3 sekund stačil na 3. místo. 

Družstvo starších doplatilo na kluzký terén okolo požárního stroje, když 

strojník v zápalu boje uklouzl, což rozhodilo i košaře a od té doby se nic 

nedařilo. I když útok zdárně dokončili, výsledný čas stačil pouze na 6. 

místo. Na tomhle závodě jsme byli osloveni sbory z Doloplaz a Dobromilic 

o doplnění jejich družstev našimi mladými hasiči, což je pro náš kolektiv 

příjemné zjištění, že našim dětem věří a že se stále držíme mezi nejlepšími. 

Hruška 13. 6. 2015 

Soutěžit v požárním útoku přijelo 14 družstev mladších a 12 družstev 

starších žáků. I přes velkou konkurenci naše 2 družstva mladších a 1 

družstvo starších zasáhlo do výsledného pořadí úspěšně. Družstva mladších 

se umístila na 2. a 5. místě ve své kategorii. Družstvo starších získalo pohár 

za 3. místo.     

Vedoucí mladých hasičů Luboš Novotný 
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Z činnosti SK Mexico – podzim 2014 + jaro 2015   

(uskutečněné + plánované akce) 

 

Konečná tabulka 1. okresní ligy malé kopané ČSRS (soutěžní ročník 

2014/2015)  
pořadí  mužstvo utkání výhry remízy prohry skóre    body 

1. Dobrochov  14  13  0  1 105:38     39 

2. Chaloupka  14  8  1  5 68:50     25 

3. Otinoves  14  7  0  7 55:67     21 

4. Brodek PV  14  6  1  7 51:53     19 

5. Mexico  14  6  1  7 46:52     19 

6. Spoj.kluby  14  5  3  6 49:53     18 

7. Dřevnovice  14  3  3  8 35:54     12 

8. Kobeřice  14  2  3  9 68:50       9 

 

Jednotlivé výsledky SK Mexico (podzimní část 2014): 
SK Mexico – Brodek u PV  6: 3   hřiště: Víceměřice 

SK Mexico – Spojené kluby  3: 2   hřiště: Víceměřice 

SK Mexico – Dřevnovice    2: 5 

SK Mexico – Kobeřice        10: 2 

SK Mexico – Dobrochov    3: 9 

SK Mexico – Otinoves    2: 4 

SK Mexico – Chaloupka     6: 4 

 

Jednotlivé výsledky SK Mexico (jarní část 2015): 
SK Mexico – Kobeřice   3: 3   hřiště: Víceměřice 

SK Mexico – Dřevnovice    5: 0   hřiště: Víceměřice 

SK Mexico – Spojené kluby 5: 1 

SK Mexico – Brodek u PV       0: 5   kontumačně 

SK Mexico – Dobrochov    0: 5   kontumačně 

SK Mexico – Otinoves   0: 5   kontumačně 

SK Mexico – Chaloupka    1: 4 

 

I přes 3 kontumační prohry z důvodu nedostavení se k zápasu jsme skončili 

na pěkném 5. místě. 
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Hráči, kteří nastoupili za SK Mexico v soutěžním ročníku 2014/2015: 
Jirka Dostálík, Mirek Musil, Petr Fialka, Pavel Iránek, Tomáš Mariánek, 

Martin Vojtíšek, Laďa Vojtíšek, Matěj Hatle, Jirka Kamenov, Michal 

Hamala, Dominik Matoušek, … („snad jsem na nikoho nezapomněl“)  

Plán na nejbližší období: 

20. 6. 2015 – finále Poháru města Prostějova (místo: Dřevnovice) – bez naší 

účasti 

11. 7. 2015 – IX. ročník tradičního turnaj malé kopané ve Víceměřicích – 

„MEXICO CUP 2015“, v rámci turnaje se odehraje přátelský zápas mezi 

maminkami a dětmi 

září – říjen 2015 – podzimní část okresní ligy malé kopané + Pohár města 

Prostějova  

Chtěli bychom zapojit naše nejmladší a pravidelně se scházet při 

sportovních aktivitách (fotbal a míčové hry). 

       Vladimír Fialka ml., předseda SK Mexiko 

* * * * * 

70. let od ukončení II. světové války 
Uběhlo 70 let, od doby kdy se skončila II. světová válka v Evropě. 

Pamětníků, kteří prožili dobu okupace německými dobyvateli,  každým 

rokem ubývá. Jsme svědky snah, zejména mladšími "historiky" měnit 

zapsané, zdokumentované události druhé světové války, dohody vítězných 

mocností, podíl a oběti jednotlivých národů na konečné porážce fašistického 

Německa. Proč, v čí prospěch, proti komu, s jakým cílem? Na tyto otázky 

odpoví až nová historická skutečnost, kterou prožijí další generace.  

Také v naší obci  prožili spoluobčané v  rodinách hrubost, zlobu a krutost 

okupantů. Několik občanů zahynulo v koncentrácích, jiní na události 

spojené s okupací. Proto jsme si v naší obci  30. dubna připomněli, že v 

ranních hodinách před 70 léty byla obec osvobozena vojáky Rudé armády a 

příslušníky rumunského vojska. Do naší obce přišli od Nezamyslic, když 

postup vojsk generála Malinovského byl směrován podél železniční trati od 

Brna na Přerov. Právě v oblasti Němčicka a okolí se setkali s jednotkami, 

které postupovaly od Bratislavy na Vsetín, Přerov, Kojetín.  V jejich 



 
 

 
24 

 

sestavách bojovali i českoslovenští vojáci Sboru pod velením gen. Klapálka. 

Při shromáždění občanů u pomníku padlých a zemřelých v I. a II. světové 

válce starosta p. Novotný krátce připomněl události, které se při 

osvobozování naší obce udály. Čestnou stráž u pomníku zajišťovali členové 

SDH. K pomníku byl položen věnec. Účastnící, především spoluobčané 

střední a starší generace, se zájmem a  úctou vyslechli celý projev. Závěrem 

zazněla česká národní hymna.  Připomínka ukončení II. světové války 

pokračovala besedou  v zasedací místnosti obecního úřadu, které se 

účastnilo více než 20 osob. Byla zde prezentována  vydaná brožurka k 

událostem před 70 léty obsahující  některé číselné údaje o poměru válečných 

sil a počtu vojáků obou válčících stran, ztrátách na lidských i materiálních 

škodách a  fotodokumentace. Hlavní jsou ale vzpomínky zachycené v 

kronikách a sepsané místními pamětníky. Zejména našim spoluobčanům 

patří poděkování za jejich  ochotu a zanechání svých vzpomínek pro další 

generace. Uvádět zde jména není nutné, každý zájemce si může brožurku 

zakoupit v kanceláři obecního úřadu za pouhých 20,-Kč a může se seznámit 

mnohem podrobněji s událostmi koncem II. světové války v naší obci.

 Můžete nebo nemusíte věřit to, co je dále uvedeno. V médiích se denně 

dovídáme o konfliktech v téměř celém světě, kde strádají a umírají 

především prostí, obyčejní lidé. Vinu na mnoha událostech nese politika 

mocných vládců tohoto světa. Pro peníze, vyšší zisky, rabování bohatství 

přírody, nehospodárné zacházení se zdroji potřebnými pro nejen lidský život 

na naší planetě se vyrábí stále modernější, účinnější a zákeřnější zbraně k 

"demokratickému" prosazování zájmů mocných.  Jedna ze známých studií 

vládnoucích mocných tohoto světa uvádí, že na naší zeměkouli pro jejich 

luxusní život není na této planetě potřeba tolik lidí. Studie uvádí, že cca 

jedna miliarda lidí na planetě je pro tuto "elitu světa" zbytečných a je nutné 

počet obyvatel na planetě snížit. Důvodem je zejména, aby se bohatí 

nemuseli podílet ze svých zisků na udržitelnosti životních podmínek tak 

velkého počtu chudých lidí. Je to otřesné, brutální a zcela nemorální. Ale 

proč se stále lidé straší válkami, zvyšují se náklady na zbrojení, vytváří se 

válečné konflikty. Pracuje se na vývoji stále dokonalejších zbraní. V Evropě 

žijeme 70 let bez války, ale konflikty vyvolané v bývalé Jugoslávii, na 

Ukrajině a drobnější na dalších místech jen dokladují, že ve světě není v 

lidské pospolitosti něco dobře zavedené, fungující ve prospěch většiny 
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obyvatel této planety. Nebuďme lhostejní k násilí, lžím, vyvolávání strachu, 

snižování lidské důstojnosti.  

Přejme si, aby i další generace našich potomků žily v pokoji, míru a 

důstojně.  

                                                                                        RSDr. Ševčík Ludvík  

* * * * * 

Ze života farnosti 
Chceme přispět do našeho obecního čtvrtletníku malým nahlédnutím 

do našeho farního soužití a činnosti. Ve spolupráci s obecním úřadem 

připravujeme na vánoční svátky náš betlém, který se snažíme vylepšovat, 

scházíme se u stromečku při zpívání vánočních koled, kde vzniká srdečná 

atmosféra.  Každý již dobře zná naši tříkrálovou sbírku, kde naši občané 

přispívají na dobročinné účely do kasičky třech králů, kteří prochází naší 

obcí. Před velikonočními svátky na Velký pátek chodí malí koledníci klepat 

po vsi na klepače a s řehtačkami. Každoročně se při výročí sv. Floriána naši 

hasiči zúčastňují hodové mše svaté, kde s námi při mši svaté tvoří jednu 

krásnou rodinu. Pomáhají nám příspěvkem na květinovou výzdobu. 

 V květnu se také scházíme při májových pobožnostech na oslavu p. 

Marie. V červnu k příležitosti svátku Božího Těla připravujeme kapličku 

výzdobou a břízovými ratolestmi na průvod Božího Těla, rok od roku se nás 

v kapličce schází víc a víc. 

V červenci se pořádají zájezdy na Velehrad. O svátku sv. Cyrila a 

Metoděje. Také zasvěcená pouť k p. Marii do Křtin, které se zúčastňují 

okolní farnosti, a tvoříme krásné společenství. Kdo by chtěl zavítat mezi 

nás, každý čtvrtek v 18 hodin se scházíme na pobožnost sv. růžence a 

modliteb za naši obec a představitele. Každou třetí neděli v měsíci nám otec 

Miroslav slouží v kapličce mši svatou, na kterou jste srdečně zváni. 

Celoročně se staráme o úklid a výzdobu naší kapličky. Děkujeme 

všem, kteří nás podpoří květinami a pomocí při klidu. Všechny srdečně 

zveme mezi sebe a budeme se na Vás těšit. Děkujeme Obecnímu úřadu 

za podporu a pomoc při různých akcí.        Marta Urbánková 
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Výsledky dotazníku pro občany 
 

Rozdáno bylo 150 ks dotazníků, vrátilo se 44 ks. 41% dotazníků bylo 

vráceno ze skupiny nad 60 let, 27% ve skupině 45 – 59 let, 30 % ve skupině 

30 – 44 let. 

Výsledek spokojenosti v některých oblastech života v obci, vyjádřeno v %. 

   Spíše   Spíše   

  ANO ANO NE Ne nevím 

Pracovní místa, zaměstnanost 31,0 23,8 16,7 11,9 16,6 

Podpora podnikání 20,7 27,6 3,4 13,8 34,5 

Kvalita MŠ 81,0 7,1 0,0 0,0 11,9 

Dostupnost zdravotní péče 47,4 34,4 15,6 0,0 2,6 

Kvalita zdr. péče 20,5 34,1 22,6 11,4 11,4 

Kulturní vyžití 50,0 36,8 5,3 5,3 2,6 

Sportovní vyžití 25,0 22,5 15,0 30,0 7,5 

Komunitní život, vztahy v obci 23,9 43,5 8,7 13,0 10,9 

Kvalita silnic 42,2 44,4 2,2 11,2 0,0 

Kvalita chodníků 47,8 41,3 6,6 4,3 0,0 

Veřejné prostranství 47,6 45,2 4,8 2,4 0,0 

Veřejné osvětlení 62,8 25,6 2,3 9,3 0,0 

Rozsah a stav zeleně 59,1 31,8 9,1 0,0 0,0 

Systém sběru odpadů 76,8 18,6 2,3 2,3 0,0 

Bezpečnost 27,9 39,6 11,6 11,6 9,3 

Činnost OÚ 71,1 20,1 4,4 2,2 2,2 
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Co vadí, nedostatky 

- rozježděná cesta u rybníka, volné pobíhání psů, vzrůstající 

počet nepřizpůsobivých, bezohledné parkování aut, nepořádek 

na Zábraní, rychlost aut v obci, nedostatečné sportovní vyžití, 

prostředí v hospodě, kvalita pitné vody, větší zapojení obce do 

života v Domově 

 

Co v obci postrádáme, co budovat a opravovat 

- odpadkové koše, světla k nádraží, přechod pro chodce u 

obchodu, společenské zařízení, byty pro mladé, kamerový 

systém, sportoviště, zeleň na horním konci, možnost parkování 

 

Vybudovat 

- silnici ve II. a III. řadě RD, opravit chatu ve Svodnici, opravit 

OÚ, upravit prostor před hřbitovem, zastřešit zastávku u 

Antoníčkového, rozšířit zázemí v košíkárně, řešit autobusové 

zastávky před obchodem, oprava kapličky, oprava střechy na 

obchodě, přechod přes přejezd z druhé strany, likvidace 

bioodpadu, sekat trávu v III. řadě, vykupovat domy 

 

Děkujeme všem občanům, kteří odevzdali dotazníky se svými 

náměty a podněty. 

 

       Eduard Novotný, starosta 
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Akce pořádané ve Víceměřicích červenec – listopad 2015 

  11. 7. 2015 Turnaj v malé kopané – hřiště Domova u rybníka, začátek 

8,00 hod. 

    1. 8. 2015 Pyžamová party – chata ve Svodnici, začátek od 14,00 hod. 

  30. 8. 2015 Ukončení prázdnin – chata ve Svodnici, od 14,00 hod., 

sportovní odpoledne pro děti 

    5. 9. 2015 Hasičské závody Víceměřice 

  12. 9. 2015 Mikroregionem na kolech – ukončení Vrchoslavice 

27. 10. 2015 Lampiónový průvod – od 17,00 hod., ukončení u pomníku 

padlých 

28. – 29. 11. Vánoční prodejní výstava, košíkárna Domova u rybníka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


